
Bestyrelsesmøde i Glentevejs bestyrelse 

Dagsorden 
Onsdag den 11. Dec. 2013 

Kl. 19.30 til 21.00 

Tilstede: Per Henriksen, Finn Nielsen, John Andersen og Pia C. Elefsen 
Afbud fra: Kristina Anette Hansen 
Referent: John Andersen 

      
0. Godkendelse og evt. kommentarer af sidste referat ved Kristina A. Hansen: 

  
1. Vildkatte: 

John oplyste at man er ved at starte et projekt i Hømarks området, vedrørende vildkatte, bestyrelsen vil 

vente og se hvad de gør af erfaringer før der besluttes hvilke tiltag der skal tages i afd. 5 & 6 da det bliver 

noget som skal godkendes på det årlige afdelingsmøde grundet økonomiske konsekvenser.    

  

2. Referater: 

Der blev gjort opmærksom på, at referater fra bestyrelsesmøderne skal offentliggøres senest 4 uger efter 

mødets afholdelse, fremadrette vil disse referater når de er godkendt blive fremsendt til Thomas Jeppesen, 

som søger for at de bliver lagt på vores hjemmeside. 

 

3. udlåning:  

Der menes at vi her på Glentevej har beboere som udlåner sin garage til anden person som ikke er 

bosiddende på Glentevej, dette er ikke acceptabel. 

 

4. Husorden: 

Bestyrelsen arbejder på om der skal laves ændringsforslag til husorden, da en del af den nuværende tekst 

kan virke lidt forældet. 

 

5. kælderrum: 

Bestyrelsen arbejder også videre på forslag til regelsæt vedrørende udlejning af kælderrum og garager. 

 

6. Resterende punkter: 

Da den afsatte tid var gået blev der aftalt at de punkter som ikke var blevet taget op, blev gennemgået på 

næstkommende bestyrelsesmøde. 

 

7. Næste møde afholdes tirsdag den 11. februar. 

 

Afdelingsbestyrelsen.    

 

     

 

 


